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Begroting 2023 - 2026

VVD 10-10-2022
Vraag 1 Pagina 20 en pagina 52 is Hondenbelasting hetzelfde. Maar OZB is 

verschillend. Pagina 52 klopt niet?

Antwoord 1
13-10-2022

Zowel pagina 20 als pagina 52 is correct.
Het verschil ontstaat door afspraken over meerjarige indexaties.
Voor de OZB is al meerjarig afgesproken wat de indexatie gaat 
worden, deze is daarom al verwerkt voor de jaren 2024-2026.
Voor de hondenbelasting is alleen de indexatie voor 2023 bepaald, de 
indexatie voor de jaren na 2023 wordt in volgende begrotingen 
vastgesteld, derhalve is voor de jaren 2024 e.v. nog geen toename of 
afname opgenomen.

Vraag 2 Pagina 54: omgevingsvergunning 1 miljoen euro uitgaven 
opbrengsten 472 duizend. Waarom is dit niet kostendekkend? 
Waardoor komt verschil?

Antwoord 2
13-10-2022

De lasten liggen nagenoeg vast, ongeacht het aantal aangevraagde 
en verleende vergunningen. Het college ziet het als onwenselijk om 
de tarieven dusdanig te verhogen, dat dit leidt tot 
kostendekkendheid.
Het komt daarnaast in veel gemeenten voor dat de omgevings-
vergunningen niet kostendekkend zijn.
Dit overzicht in de begroting is vooral toegevoegd om meer inzicht te 
verschaffen aan u als raad ook met het oog op de komende nieuwe 
omgevingswet.

Vraag 3 Pagina 13: financiën Breehoek is op andere plekken in de begroting 
uitgewerkt  technische vraag: Waar dan???

1 Een raadslid wendt zich tot de griffier met een verzoek om:
a. feitelijke informatie van geringe omvang;
b. inzage in of afschrift van documenten die openbaar zijn.

  De vragen worden door de griffie z.s.m. doorgezet naar afdelingshoofd (en ambtenaar).
  De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



a. Kunt u aangeven onder welke posten dat is? 
b. Stelposten tot 2026 geschrapt: wanneer gaan we dan 

verhuizen? Want in 2025 gaan we verhuizen. Missen we 
dan nog kosten of niet? 

Antwoord 3
13-10-2022

a. De lasten staan opgenomen onder taakveld 0.4 als onderdeel van 
de kosten voor huisvesting en onder taakveld 5.6 Media ten aanzien 
van de exploitatiesubsidie.
b. De verhuizing staat gepland m.i.v. 2025, we missen geen kosten. 
Alle verwachte kosten t.a.v. huur danwel kapitaallasten, onderhoud 
en exploitatiebijdrage zijn opgenomen in de begroting.

Vraag 4 Begroting pag 14: kosten jeugd waren € 572.462 te laag begroot. Nu 
bijgesteld naar een realistisch niveau. Dat is wel een erg grote 
afwijking,  wat veroorzaakt deze overschrijding? 

Antwoord 4
13-10-2022

De kosten voor Jeugd in de begroting 2022-2025 waren gebaseerd op 
de voorlopige prognose over 2020. Een forse stijging van de kosten 
was toen nog niet zichtbaar. In de jaarrekening 2021 was al wel 
zichtbaar dat de kosten fors hoger lagen en in de 2de Firap 2022 is 
ook een bijstelling van het budget 2022 opgenomen.
Daarnaast bent u via een separaat raadsmemo geïnformeerd over de 
oorzaken van de gestegen kosten.

Vraag 5 P. 18: is media dan nu niet op een adequaat niveau?  Leg uit.

Antwoord 5
13-10-2022

Het niveau is nu zeker op peil. Als gemeente hechten wij belang aan 
goed functionerende lokale media. Ook de komende jaren verstrekken 
wij weer subsidie zodat de journalistiek kwalitatief en qua bereik dit 
niveau aan kan houden en waar nodig kan verbeteren.
Wij verwijzen u hierbij ook naar het raadsvoorstel ‘advies 
Commissariaat voor de Media t.b.v. de lokale omroep’.

Vraag 6 P. 35: 400.000 euro Media: waar is dat voor geoormerkt? Kunt u 
specificatie geven?

Antwoord 6
13-10-2022

De specificatie is als volgt:
aflossing langlopende lening Breehoek 75.000
subsidie bibliotheek 190.143
subsidie Breehoek exploitatie 140.000
doorbelaste loonkosten 17.716
totaal 422.859

Vraag 7 P. 18: wat wordt bedoeld met samenstellen raadscommissies. Daar 
gaat de gemeenteraad toch zelf over?

Antwoord 7
13-10-2022

U heeft gelijk dat u als raad hier zelf over gaat.



In het bestuursakkoord hebben de coalitiepartijen geconstateerd dat 
de raadscyclus mogelijk verbetering behoeft op het gebied van 
participatie en inhoudelijke kennisdeling. Daarom is dit als actie 
meegenomen in de begroting.

Vraag 8 P. 19: Deel van de algemene reserve inzetten voor investeringen voor 
alle inwoners.  wat betekent dit?

Antwoord 8
13-10-2022

Dit punt komt uit het bestuursakkoord 2022-2026. We willen de 
komende jaren bekijken wat we voor onze inwoners kunnen doen om 
ons dorp en de omgeving verder te verbeteren, en als hier 
aanvullende investeringen voor nodig zijn deze te dekken uit de 
Algemene Reserve.

Vraag 9 Fijn dat gemeente de 21 e eeuw ingaat en ook elektronisch berichten 
aan inwoners gaat sturen. Mail hebben we nu al. Maar het gaat 
14.500 euro kosten. Waarom?

Antwoord 9
13-10-2022

De Wet modernisering elektronisch bestuurlijk verkeer (Wmebv) gaat 
over meer dan alleen e-mail.
De gemeente moet digitale kanalen aanwijzen die burgers en 
bedrijven kunnen gebruiken voor communicatie met de gemeente. Bij 
het gebruik van de digitale weg gelden nieuwe waarborgen, zoals 
notificatie, ontvangstbevestiging en termijnverlenging bij storing.
Om dit te kunnen realiseren is extra budget uitgetrokken.

Vraag 10 P. 18: bestuurlijke trekker regionale portefeuille voedseltransitie wat 
is dat? Om naar vegetarisch over te gaan?

Antwoord 10
13-10-2022

Binnen de regio Foodvalley zijn de verschillende aandachtspunten 
verdeeld tussen de bestuurders. Scherpenzeel is de portefeuillehouder 
voor voedseltransitie. Dit gaat niet over het al dan niet over gaan 
naar vegetarisch, maar over de voedselstrategie en voedselambitie 
voor de komende jaren in onze regio.

Vraag 11 P. 20: ondersteuning organisatie lasten dalen in 2026. Betekent dit 
minder personeel?? Wat betekent de negatieve baten voor 
ondersteuning organisatie met daarna een plus van bijna een half 
miljoen? Kunt u dit uitleggen?

Antwoord 11
13-10-2022

Dit betekent niet minder personeel.
In de begroting is voor 2026 een taakstelling opgenomen van € 
300.000. Deze taakstelling is begrotingstechnisch verwerkt onder 
taakveld 0.4 Ondersteuning organisatie. Daarnaast liggen de 
afschrijvingen in 2026 lager, samen leidt dit tot een daling van de 
begrote lasten op dit taakveld.

De negatieve baten hebben betrekking op diverse kleine technische 
correcties die op dit taakveld zijn verwerkt.



In 2024 is er een vrijval van de voorziening Huisvesting opgenomen, 
deze voorziening wordt toegevoegd van de bestemmingsreserve 
Huisvesting.
De vrijval van de voorziening leidt eenmalig tot extra baten, die 
vervolgens worden toegevoegd aan de bestemmingsreserve.

Vraag 12 P. 28: promoten Scherpenzeel toeristisch platform Heerlijk 
Scherpenzeel versterken  vraag: hoe wordt gezorgd voor de 
synergie en samenwerking met VVV waar u over schrijft?

Antwoord 12
13-10-2022

De synergie vindt plaats door het toeristische platform Heerlijk 
Scherpenzeel als verbindend platform tussen RBT, VVV en Veluwe te 
laten fungeren. U bent hierover geïnformeerd in een raadsmemo 
gedateerd 10 november 2020 inzake synergie toeristische partners.

Vraag 13 Kosten leerlingen vervoer: P. 30 onttrekking 59.000 euro. Maar wat 
zijn de totale kosten leerlingenvervoer?

Antwoord 13
13-10-2022

De kosten bedragen jaarlijks € 239.500.

Vraag 14 P. 32: Erfgoed. Grebbelinie versterken.  technische vraag: vallen 
kerkepaden en andere paden die al van oudsher bestaan (bijv. met 
recht van overpad) ook onder ons lokale erfgoed en wordt dit ook 
versterkt en zo ja op welke wijze? Wordt hierbij ook de samenwerking 
gezocht met klompenpaden organisatie?

Antwoord 14
17-10-2022

Het komt inderdaad voor dat wandelroutes ook langs een monument 
gaan. Het Broekerpad gaat bijvoorbeeld over de Lambalgerkeerkade 
en de Lambalgerkeerkade is een rijksmonument. Door middel van 
informatieborden, op websites en flyers wordt informatie verstrekt 
over de verschillende wandelroutes.
In overleg met de betrokken partijen worden de paden versterkt.

Vraag 15 P. 93: wachtgeld wethouders 270.000 euro per jaar  kunt u 
uitleggen waarom dit zoveel geld is?

Antwoord 15
13-10-2022

Het wachtgeld betreft geen € 270.000 per jaar. De stand van de 
voorziening is € 270.000. Per jaar wordt in de jaarrekening bekeken 
wat de eventuele onttrekking moet zijn. In de begroting staat alleen 
de stand per jaar.

Vraag 16 P. 93: Komt er een nabetaling voor pensioenen wethouders?

Antwoord 16
13-10-2022

Bij de jaarrekening wordt jaarlijks beoordeeld of de voorziening 
toereikend is, of dat een extra dotatie danwel onttrekking aan de 
voorziening nodig is.

Vraag 17 Onderhoud BikePark  wie is er verantwoordelijk voor veiligheid (en 
dus kosten) bij een ongeluk?



Antwoord 17
13-10-2022

De gemeente is uiteindelijk verantwoordelijk, het park bevindt zich op 
gemeentelijk terrein. Het Bikepark is officieel gecertificeerd en 
daarmee goedgekeurd. De veiligheid wordt geborgd door frequent 
onderhoud. De vrijwilligers controleren 3 keer per jaar op veiligheid 
en plegen zo nodig onderhoud. De gemeente controleert één keer per 
jaar (wettelijk verplicht) op de veiligheid en ziet bij hiaten erop toe 
dat deze worden verholpen en zo de veiligheid op orde blijft. Deze 
jaarlijkse controle wordt gedocumenteerd in ons BOR-systeem 
Greenpoint.

Vraag 18 Wat is de pilot handhaving misbruik en oneigenlijk gebruik 
wmo/jeugd?

Antwoord 18
13-10-2022

We willen misbruik van voorzieningen zoveel mogelijk tegengaan. 
Voor wmo en jeugd willen we in de vorm van een pilot ons 
handhavingsbeleid verder vormgeven en onderzoeken of de baten van 
dit handhavingsbeleid opwegen tegen de lasten.

Vraag 19 Waarom is het risico informatiebeveiliging kans klein? Elke organisatie 
kan gehackt worden, de kans dat er een hack plaats vindt in de 
gemeente is meer een vraag van wanneer dan als.

Antwoord 
13-10-2022

In samenwerking met Veenendaal doen wij op technisch gebied alles 
wat mogelijk is om hacks en andere ongewenste inbreuken op onze 
systemen te voorkomen.
Daarnaast zijn wij al heel dit jaar bezig met een campagne om 
awareness over informatieveiligheid bij de medewerkers te vergroten.
Ook is dit jaar het e-communicatiebeleid gemeente Scherpenzeel 
vastgesteld en sturen we meer op beveiligd mailen en SaaS-
oplossingen. Dit maakt dat we de kans als klein beoordelen.

Vraag 20 Op pagina 31 omschrijft u waarom sport zo belangrijk is voor de 
jeugd. Hoe zorgt u dat geen enkel kind buiten de boot valt voor sport 
naast het financiële aspect? De vraag gaat om het ‘niet meedoen’ 
omdat diegene misschien een duwtje in de rug nodig heeft of wat 
extra ondersteuning om mee te kunnen doen.

Antwoord 20
17-10-2022

Op pagina 31 van de begroting onder 5.1 Sportbeleid en activering 
staat aangegeven wat we als gemeente hiervoor doen.

Van Dijk 17-10-2022
Vraag 21 In 2015 is afgesproken dat de reservering tbv onderhoud Breehoek 

gestort zal worden bij de gemeente. Dit nav oneigenlijk gebruik van 
de gelden die bestemd  waren voor onderhoud van de Breehoek.
Het gaat om een bedrag van 75.000 euro per jaar.



Kunt u een overzicht verstrekken van de jaarlijkse stortingen vanaf 
2016 tot heden? Graag de reden waarom evt. een storting 
achterwege is gebleven.

Antwoord 21
17-01-2022

In 2015 is een voorziening gevormd van 291.250 euro gebaseerd op 
voorliggende jaren, in de jaren daarna zijn hier onttrekkingen voor 
groot onderhoud aan gedaan. Ultimo 2021 was de voorziening 
197.905 euro groot. Op last van de accountant is deze voorziening 
omgezet naar een bestemmingsreserve.
Daarnaast heeft De Breehoek een eigen geblokkeerde rekening waar 
jaarlijks 75.000 euro op wordt gestort. Deze worden verantwoord in 
de jaarrekening van De Breehoek.
In 2020 en 2021 is deze storting achterwege gebleven (vanwege 
Covid-19) met toestemming van de gemeente onder de voorwaarden 
dat deze stortingen alsnog plaatsvinden uiterlijk 1 januari 2027.

Vraag 22 Kunt u een overzicht verstrekken van de onttrekkingen, na 
goedkeuring gemeente, door de Breehoek?

Antwoord 22
17-10-2022

Dit is o.i. geen technische vraag over de begroting 2023-2026. De 
onttrekkingen worden jaarlijks verantwoord in de jaarrekening.

Vraag 23 Is er een raadsbesluit nodig om wijzigingen aan te brengen in deze 
stortingen?

Antwoord 23
17-10-2022

De storting voor onderhoud maakt deel uit van de bestaande 
erfpachtovereenkomst.
Mocht er reden zijn tot aanpassing van de overeenkomst wordt deze 
aanpassing aan u voorgelegd.

SGP 17-10-2022
Vraag 24 Op pagina 12 van de begroting staat “De kerken signaleren dat er 

steeds meer een tweedeling ontstaat in Scherpenzeel op basis van 
verschillen van mening op belangrijke maatschappelijke thema’s. 
Discussies over deze thema’s kunnen erg verhit worden en ook 
vrienden/familie uiteendrijven.
Vraag: Is de genoemde oplossing ‘het maatschappelijk gesprek’ ook 
de oplossingsrichting die de kerken adviseren?

Antwoord 24
18-10-2022

Het college heeft gemeend met het initiëren van ‘het maatschappelijk 
gesprek’ invulling te geven aan het oppakken van de signalen en 
thema’s die vanuit de kerken zijn en worden aangedragen.

Vraag 25 Kan uitgelegd worden waarom de bijdrage voor de Breehoek weer 
verhoogd wordt van 90.000 naar 140.000 euro?

Antwoord 25
18-10-2022

Het college vindt een goed Kulturhus en woonkamer voor de inwoners 
van belang en wil daaraan bijdragen. Een bijdrage van 90.000 euro 
wordt als onvoldoende gezien om De Breehoek draaiende te houden. 
De bijdrage wordt derhalve gehandhaafd op het niveau van 2022.



Vraag 26 Welk (groot) onderhoud krijgt de Breehoek in 2024 en hoe verhoudt 
zich dat tot de ontwikkelplannen?

Antwoord 26
18-10-2022

Voor 2024 is geen groot onderhoud voorzien. Gezien de plannen voor 
verbouwing van De Breehoek en inhuizing van de gemeente is er 
geen afzonderlijk groot onderhoud gepland

Vraag 27 Op pagina 23 wordt gesproken over ‘klimaatbestendige wegen’. Is dit 
een relevant onderwerp voor een gemeente als Scherpenzeel?

Antwoord 27
18-10-2022

Ook voor Scherpenzeel is dit relevant. We merken overal de hogere 
temperaturen en droogte, en dit heeft ook effect op de kwaliteit van 
onze wegen. We spelen daarom bij de aanleg en het onderhoud van 
onze wegen in op de veranderende omstandigheden.

Vraag 28 Op pagina 42 wordt gesproken over het uitbreiden van de pilot 
omgekeerd inzamelen. Kunnen we voor die tijd een evaluatie van de 
huidige pilot tegemoetzien?

Antwoord 28
18-10-2022

De geplande pilot moet nog starten, er is op dit moment 1 deelnemer. 
Er wordt daarom gekeken naar een uitbreiding van de bestaande 
pilot. Na uitvoering vindt dan de evaluatie plaats waarover u t.z.t. 
geïnformeerd zult worden.

Vraag 29 In de risicoanalyse wordt zeer terecht aandacht gegeven aan cyber 
security. Op basis van welke feiten denkt de gemeente dat de kans op 
een cyber aanval klein is in Scherpenzeel?

Antwoord 29
18-10-2022

Wij verwijzen u hiervoor naar het antwoord op vraag 19.


